
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 11.02.2021 kl. 18.30 

Sted: Virtuelt 

Deltagere:  Bestyrelse og sportschef, ref. Claus 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 12.02.20201 

Godkendt. 

3. Regnskab 2020 

Lars orienterede på overordnet plan om forventet resultat og egenkapital. Regnskabet ligger til 

udarbejdelse hos vores revisor og forventes færdiggjort i den kommende uge. 

4. Budget 2021 

• Det normale breddebudget 

• Eventuelle udgifter i 2021 afledt af forventet licens i 2022/23? 

o Eventuel øget trænerbemanding til ungdom og senior? 

o Øgede administrative/ledelsesmæssige udgifter?  

Lars gennemgik de væsentligste poster i udkast til budget 2021, og vi drøftede herudover Brians 

forslag til trænerbemanding fra U13 til DS. Den er en forudsætning for vores bestræbelser på at 

bringe klubben fra version 1 til version 2 og herunder ansøgning om ungdomslicens. Udgiften er 

betragtelig, og vi aftalte, at Lars og Claus i fællesskab laver nyt udkast til budget for 2021. 

5. Trænersituationen for ungdom og senior  

Brian orienterede om forventet ansættelse af ny U18-træner, trænersamtaler og udviklingen af den blå 

tråd. Brian vil sparre trænerne på tværs af årgangene. 

6. Baneadministrationssystem 

• Søren og Andreas Tvede står for projektet 



 
 

 
 

Søren orienterede om, at de har afdækket nogle muligheder. Det er besluttet, at Kluboffice skal bruges, 

og at banerne sættes op i systemet. Baneadministrationssystemet har høj prioritet. 

7. Afholdelse af de interne trænerkurser finansieret af Spar Nord Fonden 

Brian arrangerer sammen med Jens, U13 kurserne i henhold til fondsansøgningen til Spar Nord. 

8. Pigeraketten maj 2021 

Tidspunktet er fastlagt i maj, og Ann er tovholder. Såvel Søren som Brian har erfaring med at arrangere 

Pigeraketten og vil gerne give en hånd med.  

9. Status på licensansøgning 2022/23 

Brian orienterede om arbejdet i den fodboldfaglige gruppe og sammenhængen til den blå tråd. Rasmus, 

U13 tovholder i gruppen havde orienteret om, at arbejdsgruppen holder næste statusmøde d. 

22.02.2021. Dan orienterede om facilitetsdelen. Claus orienterede om den administrative gruppes 

arbejde og om tidsplan og rådgivningsmøde med DBU i juni 2021. 

10. Status på projekt nyt klubhus 

Dan redegjorde for status herunder bevillingen fra Roskilde Kommune til projektering, og Ideoplæg 

forventes klar til sommeren 2021 som grundlag for at søge fonde om finansiering. Om alt går vel, kan 

klubhuset være færdigt om ca. to år. 

11. Generalforsamling i 2021 

• Tid og sted bliver d. 18.03.2021 kl. 18.30 i klubhuset 

• Bidrag til beretningen sendes til Claus 

12. Drøftelse af HVB’s beslutning om at begynde træning igen, jf. fremsendt mail 

Vi besluttede at gå i gang igen fra uge 9. Claus skriver om det til medlemmerne samt om grund til at 

fastholde kontingentet trods nedlukningen. 

13. Eventuelt 

Der blev udtrykt gensidig tilfredshed med ansættelsen af vores nye sportschef    . 
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